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Protokół Nr 17/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 17 maja  2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Pierwszym punktem porz ądku było przyj ęcie protokołu z dnia 06.04.2011r., 19.04.2011r., 
28.04.2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, Pan M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia Regulaminu Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł Pan Krzysztof Piechocki – kierownik Powiatowego Środowiskowego 
Domu Samopomocy/ 
 
Pan Piechocki poinformował, że zmiany regulaminu i statutu spowodowane są wejściem w 
życie rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej regulujące działalność Powiatowych 
Środowiskowych Domów Samopomocy. Dodał, że do chwili obecnej dom był przeznaczony dla 
36 uczestników. Niestety warunki lokalowe nie pozwalają na taką ilość uczestników, w związku 
z powyższym jednostka  będzie przeznaczona dla 33 uczestników. 
Pan Piechocki szczegółowo omówił zmiany w regulaminie. Poinformował, że sytuacja 
finansowa jednostki nie jest zadowalająca, ponieważ od kwietnia 2010r. płacą czynsz za 
wynajem budynku w wysokości 2057 zł miesięcznie. 
Pani Starosta poinformowała, że ma zaplanowane spotkanie z Panem Blankiem – Burmistrzem 
Nowego Miasta Lubawskiego, na którym poruszy kwestię dotyczącą umorzenia czynszu za 
wynajem budynku, w którym mieści się PŚDS. Dodała, że jeżeli nie uda się umorzyć należności 
to być może Rada Miasta wyrazi zgodę na  zmniejszenie stawki czynszu.   
Pan Jabłoński stwierdził, że budynek został w całości wyremontowany  z dotacji, o które ubiegał 
się powiat na przestrzeni lat. Dodał, że może to być argument w sprawie obniżenia stawki 
czynszu. 
Pani Starosta zapytała Pana Piechockiego jakie środki finansowe zostały przeznaczone na 
remont budynku. 
Pan Piechocki odpowiedział, że z dokumentacji jaką posiada wynika, iż koszt modernizacji 
budynku wyniósł ponad 170 000 zł. 
Pan Sekretarz poinformował, że w poprzedniej kadencji były prowadzone rozmowy z byłą Panią 
Burmistrz Aliną Kopiczyńską w tej kwestii. Niemniej jednak otrzymano odpowiedź, że remont 
budynku był wykonywany bez zgody wynajmującego, wobec tego nie przysługuje inwestorowi 
roszczenie o zwrot nakładów. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzecim punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia Statutu Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
 
Pan Piechocki szczegółowo omówił zmiany w statucie PŚDS. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia konkursu na wykonanie zada ń publicznych, zwi ązanych z realizacj ą w 2011r. 
zadań powiatu przez organizacje pozarz ądowe. 
/na posiedzenie weszła Pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 
 
Pani Haska poinformowała, że w związku z brakiem ofert na zadanie dotyczące prowadzenia 
punktu konsultacji  i terapii dzieci specjalnej troski ponownie zostanie ogłoszony konkurs na 
realizacje tego zadania /wartość zadania 10 000 zł/. Dodała, że ogłoszony zostanie również 
konkurs na prowadzenie Powiatowego Centrum Organizacji Pozarządowych i Wolontariatu 
/wartość zadania 3 000 zł/.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na najem pomieszczenia piwnicznego Powia towemu Urz ędowi Pracy w 
Nowym Mie ście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na wydzier żawienie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe  
Panu /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ przy ul. Działy ńskich 1. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pan Wicestarosta stwierdził, że należałoby zweryfikować stawki za najem i dzierżawę 
pomieszczeń w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3.  
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia Pana Wicestarosty. 
 
Siódmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 20 11/2012 Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Nowym Mie ście Lubawskim, dla której organem prowadz ącym jest 
Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – z - ca naczelnika Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2011/2012 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Ósmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie okre ślenia systemu prowadzenia kontroli zarz ądczej w jednostkach 
organizacyjnych Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła Pani Małgorzata Jeda – pracownik Biura Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła zmiany w systemie prowadzenia kontroli zarządczej w 
jednostkach organizacyjnych Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Dziewiątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie w 
sprawie wyra żenia zgody na przyst ąpienie do negocjacji w trybie zamówienia z wolnej 
ręki z wykonawca robót budowlanych na zadaniu „Budowa  wielofunkcyjnego boiska 
sportowego ogólnie dost ępnego dla dzieci i młodzie ży przy Zespole Szkół im. C.K. 
Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim”. 
/na posiedzenie weszła Pani Alina Banaszewska - – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że w postępowaniu nieograniczonym na wybór wykonawcy 
boiska wielofunkcyjnego jest zapis, iż w przypadku gdy powiat będzie posiadał środki finansowe 
to wykonana zostanie bieżnia przy boisku wielofunkcyjnym. Dodała, że do negocjacji w sprawie 
budowy bieżni zaproszony zostanie wykonawca boiska wielofunkcyjnego tj. firma Sportsystem z 
Olsztyna. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia negocjacji z w ykonawc ą robót budowlanych na 
zadaniu „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dost ępnego dla dzieci i 
młodzie ży przy Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim”. 
 
Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia negocjacji z wykonawcą robót budowlanych, w 
skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Sekretarz – Alina Banaszewska 
3. Członek komisji – Sebastian Kiński 
4. Członek komisji –  Andrzej Samsel 

 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Jedenastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do odbioru ko ńcowego robót budowlanych za zadaniu „Budowa 
Wielofunkcyjnego Boiska sportowego ogólnie dost ępnego dla dzieci i młodzie ży przy 
Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim”. 
 
Zarząd powołał komisję do odbioru końcowego robót budowlanych, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący komisji - Marcin Buliński 
2. Członek komisji – Alina Banaszewska 
3. Członek komisji – Andrzej Samsel 
przy udziale użytkownika obiektu – Pani Barbary Przeradzkiej – Martko Dyrektor Zespołu Szkół  
im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwunastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym Mie ście Lubawskim z dnia 
29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prog nozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieni ających: VI/57/11 z dnia 
11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011r., IX/ 79/2011 z dnia 28.04.2011r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Trzynastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w bud żecie powiatu na rok 2011. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2011. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Czternastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowe go powiatu nowomiejskiego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania bud żetu za 2010r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piętnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia absolutorium dla Zarz ądu Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szesnastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z wnioskiem przewodnicz ącego 
komisji przetargowej w sprawie decyzji dotycz ącej rozstrzygni ęcia post ępowania 
przetargowego w sprawie wyboru banku na udzielenie i obsług ę kredytu 
długoterminowego w wysoko ści 1.050.000 zł na finansowanie planowanego deficyt u 
bud żetu. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu dzisiejszym ofertę na wykonanie przedmiotu 
zamówienia złożył tylko jeden oferent tj. Bank Spółdzielczy z Brodnicy. Dodała, że cena 
złożonej oferty przewyższa kwotę zabezpieczoną w budżecie tj. 151 984,00 zł /cena ofertowa 
wynosi 195 436,80 zł. brutto/. W związku z powyższym przewodniczący komisji Pan Buliński 
zawnioskował o zwiększenie wartości zamówienia publicznego w trybie przetargu 
nieograniczonego na wybór wykonawcy usługi polegającej na udzieleniu i obsłudze kredytu 
długoterminowego z kwoty 151 984,00 zł na kwotę 195 436,80 zł. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek przewodniczącego komisji stanowi załącznik nr 2. 
 
Siedemnastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z rozliczeniem udziału w kosztach 
utrzymania budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 u żytkowników lokali wg procentowego 
udziału za rok 2010. 
/na posiedzenie weszła Pani Widźgowska - inspektor w Wydziale Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Widźgowska szczegółowo omówiła rozliczenie udziału w kosztach utrzymania budynku 
przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Członkowie Zarządu stwierdzili, że należałoby dokonać podwyżek stawek czynszu.  
W związku z powyższym Pani Trzaskalska zaproponowała, żeby na najbliższe posiedzenie 
Zarządu Pani Widźgowska przygotowała symulację dotyczącą zwiększenia czynszu za lokale 
użytkowe.  
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pani Trzaskalskiej. Zaproponowali, żeby 
stawka czynszu za wynajem pomieszczeń wyniosła 15 zł netto + VAT za m² natomiast stawka 
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czynszu za wynajem piwnic, pomieszczeń gospodarczych, wiat i garaży wyniosła 4 zł netto + 
VAT za m². 
 
Rozliczenie stanowi załącznik nr 3. 
 
Osiemnastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z informacj ą dotycz ącą przyj ęcia 
osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 4. 
 
Dziewiętnastym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych wolnych wniosków. 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                 
 
 
 


